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 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Surah Anfaal Ayaat: (11 to 19) 
	 Q1: 
	 what divine favours has Allah mentioned in context of Battle of Badar?  

	Ans:  
	Allah cover the Muslims with the sheet of sheep of sleep in essto make them calm and fearless. 

	  
	1. Allah sent down water from the sky to purify them. 

	   
	2. Allah strengthens their hearts and makes their feet firm. 
3. Allah sent Thousand of Angels for the help of the Muslims. 
4. Allah threw terror into the hearts of disbelievers. 

	Q2:  
	what instructions has Allah given to the believers in case they come face to face with the disbelievers in the battlefield? 

	Ans:  
	Allah has given the following instructions to the Muslims. 
When you come face to face with the disbelievers don't turn your back to them. in two situations it is lawful to turn back from War.  I .as a tect of War  ii. To rejoin the troop  

	Q.3  
	what warning has Allah given to the disbelievers in the Ayaat of Surah Anfaal? 

	Ans:  
	Allah says to the believers the desist from doing wrong it will be better for you. Your strength will not do any good to you because Allah is with the Muslims for their help. 


 
 
Word and Compounds 
	He covers/spread/hides 
	 یغ شی
	Drowsiness 
	 النعاس

	Satan’s impurity 
	 رجزالشیطن
	Necks 
	 الاعناق

	In the course of battle 
	 زحفا
	In accordance with the strategy of war 
	 متحرفالقتال

	In order to join  a troop 
	 متح زیااعلییفئہ
	So that Allah might test 
	 لیبلی

	You threw 
	 رمیت
	Joints 
	 بنان

	One who weakness 
	 موھن
	They opposed 
	 شاقو


 
Extra Questions 
Q1: Why was the infidel punished? 
Ans: The disbelievers were punished because they opposed Allah and His Messenger. 
Q2: How did the rain prove to be a blessing in Ghazwa Badar? 
 Ans: The rain in Ghazwa Badar proved to be a blessing for the believers as they were washed clean and the satanic impurity passed away. Also on the field their feet were frozen. 
Q3: What happens to those who oppose Allah and His Messenger? 
Ans: Whoever opposes Allah and His Messenger, and then Allah punishes him with a severe punishment. 
Q4: How will the disbelievers be treated in the Hereafter? 
Ans: Whoever opposes Allah and His Messenger, and then Allah punishes him with a severe punishment 
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Surah Anfaal Ayaat 11 to 19
 	Attempt any two parts of the following.
Activity 1
 

 	Answer these questions.
Q1: What instructions has Allah given to the believers in case they come face to face with the  	disbelievers in the Battlefield?
Ans:____________________________________________________________________________________________________________________________________
  
Q2: What divine favours has Allah mentioned in context of the Battle of Badr?
Ans:____________________________________________________________________________________________________________________________________  	
Q3: What warning has Allah given to the disbelievers in Surah Anfaal?
Ans: 
___________________________________________________________________
 	__________________________________________________________________
 
Activity 2
 

 	Translate the following verses. 
1 :    يَٰٓأ ي هُّآَٰ ٱلَّذِي نَٰٓ ءا من وُآَْٰ إِذ آَٰ ل قِيتمَُُٰٓٱلذَِّي نََٰٰٓٓ كف رُواْ زحۡفٗآَٰف  لََٰٓت وُلوُّهُمَُٰٓٱلۡۡ دۡ با رَٰٓ ۔ 
ترجمہ:ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ 
2 :  وَٰٓ منَٰٓي وُلِ هِمَٰۡٓ يوۡ مئِذَٰٖٓدُب رُ ۥهََُٰٰٓٓإلََِّّ مُت  ح رِفٗآَٰلِ قِت الٍَٰٓأ وۡ مُت  ح يِزًا إلِ  ىَٰٓفِئ ةَٰٖٓف ق دَٰۡٓ با  ءَٰٓبِغ  ضبٖ مِ نَٰٓٱللَََِّّٰٰٓٓ و مأۡ و ىهُ ج هنَّمُُۖ وبِئۡ سَٰٓٱلۡ مصِيرَُٰٓ ۔ 
ترجمہ:ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ 
3 : فَٰٓ  لمََٰٰٓۡٓت قۡتلُوُهُمۡ و ل كِنََّٰٓٱ للََّّٰٓ ق ت ل هُمۡۡۚ و ما ر ميۡ تَٰٓ إِذۡ ر ميۡ ت و ل كِنََّٰٓٱ للََّّٰٓ ر م ىََٰٰٓٓ
ترجمہ:ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	 
َٰٓ
		 Activity 3
 

	 	Write the meaning of Arabic words.
	 Words
	 Meanings

	رمیت 
	 

	النعاس 
	 

	متحرفا لقتال 
	 

	یخشی 
	 

	بنان 
	 

	زحفا 
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